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In afwezigheid van de heer Frans Van Gaeveren, 
verontschuldigd, wordt het voorzitterschap van de commissie 
waargenomen door de heer Freddy Van Eeckhout. 

Behandeling van de agenda: 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
15 mei 2012. 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Internationale samenwerking – ondersteuning pilootproject 
'Kennisnetwerk grasland met lage bemesting': toekenning 
voor 2012 van een subsidie van maximum 15 000 EUR aan 
de vzw Vorm te Stekene voor de uitvoering van het project. 
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aanwezige technici :  
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Pascal de Meyer, 
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verontschuldigd :  
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voorzitter 
Patricia De Meyer, 
Annick Willems 
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Gedeputeerde Marc De Buck licht kort toe. 
 
Mevrouw Lutgarde De Jaeger vraagt wat men gaat doen met 
de uit het project opgedane kennis. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck antwoordt dat dit project focust 
op kennisopbouw. De kennisverspreiding volgt later. 
 
Er zijn geen andere vragen. 

3. Internationale samenwerking – ondersteuning 
onderzoeksprojecten in China (Hebei): toekenning voor 2012 
van een subsidie van maximum 25 000 EUR aan de 
Universiteit Gent voor de uitvoering van bestaande of in 
uitwerking zijnde onderzoeksprojecten, a rato van maximum 
5 000 EUR per deelonderzoeksproject. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck licht toe onder verwijzing naar 
het dossier. 
 
Mevrouw Lutgarde De Jaeger vraagt over welke projecten 
het in concreto gaat. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck antwoordt dat deze beslissing 
een kader aanreikt. Over de deelprojecten wordt telkens een 
aparte beslissing genomen door de deputatie. 
 
De heer Jan Fiers vraagt of hier enkel projecten van de 
UGent voor in aanmerking komen. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck beantwoordt de vraag 
bevestigend maar stelt dat wanneer in de toekomst andere 
Hogescholen samenwerkingsprojecten met Hebei opzetten 
deze ook in aanmerking kunnen genomen worden. 

4. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Secundaire 
wegverbinding tussen Aalst en Lebbeke': definitieve 
vaststelling van het PRUP en opheffing van genoemde 
verkavelingen. 
 
Toelichting bij het dossier wordt gegeven door studiebureau 
Grontmij. 
 
De heer Eddy Schollaert vraagt waarom er geen verlichting 
is voorzien voor het fietsverkeer. 
 
Het studiebureau antwoordt dat het een keuze betreft. Het 
fietsverkeer kan lateraal worden uitgebouwd. De verbinding 
zelf is niet voor fietsers bedoeld. 
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Mevrouw Goedele De Cock is van oordeel dat het huidige 
traject nog slechter is dan het vorige voor de betrokken 
bewoners. Er is ook de problematiek van de wateroverlast. 
 
De heer Marc Cromheecke deelt mee dat aan het PRUP 
geen onteigeningsplan is gehecht en dat uit de PlanMer blijkt 
dat de gevolgen van de reservaties die nu gebeuren minder 
ver gaan dan wat vroeger in het Gewestplan was voorzien. 
De keuze voor het nieuwe tracé gebeurde juist wegens de 
waterproblematiek en wegens de minder vergaande 
onteigeningen. 
 
Mevrouw Greet De Troyer vraagt of dit strookt met de 
beginselen van behoorlijk bestuur. 
 
Marc Cromheecke antwoordt dat agentschap AWV eerder 
had onteigend en dat dat tracé nu wordt gevolgd tot 
Denderbelle waar een knik wordt voorzien juist wegens 
watergevoeligheid. De context is op dat vlak immers 
veranderd. Er liggen nu bufferbekkens op het oorspronkelijk 
tracé. 
 
Er zijn geen andere vragen. 

5. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Overstromingsgebied 
Nederbeek' te Wortegem-Petegem: definitieve vaststelling 
van het PRUP en van het bijhorende onteigeningsplan. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck verwijst naar de voorlopige 
vaststelling. De Procoro gaf gunstig advies. 
 
De heer Jan Fiers stelt vast dat het advies van de Procoro 
niet bij de stukken werd gevoegd die digitaal worden 
meegedeeld. Het blijkt om een vergetelheid te gaan die zal 
worden rechtgezet. 

6. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Stedelijk project 
Ninovestraat' te Ronse: definitieve vaststelling van het PRUP 
en opheffing van genoemde verkavelingen. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck verwijst naar de aanpassingen 
t.a.v. de voorlopige vaststelling, zoals die voorkomen in het 
dossier. 
 
Mevrouw Lutgarde De Jaeger vraagt zich af of de situering 
van de bufferzone wel correct is. Er zal worden nagegaan of 
dit al dan niet om een materiële vergissing gaat. 
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7. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Glastuinbouwgebied 
Melsele' te Beveren: definitieve vaststelling van het PRUP 
met bijhorend onteigeningsplan. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat een aantal 
wijzigingen die door de Procoro werden voorgesteld worden 
gevolgd, enkele andere niet. Onder meer inzake WKK wil de 
provincie gemeenschappelijke infrastructuur in tegenstelling 
tot de Procoro. 
 
Geen vragen. 

8. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Handelsdokbrug' te 
Gent: definitieve vaststelling. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat de Procoro ook 
hier enkele voorstellen van wijziging heeft geformuleerd die 
deels werden gevolgd. 
 
De heer Jan Fiers mist ook hier het digitale advies. Het zal 
eveneens nog toegevoegd worden aan het dossier. 
 
De heer Jozef Van Pee stelt vragen m.b.t. het vaarvenster, 
fietspaden en het omgevingsplan. 
 
Marc Cromheecke antwoordt dat het vaarvenster van 4,8 m 
een overeenkomst met W en Z betreft. Het is het gevolg van 
het feit dat men daar niet langer vrachtschepen of cruise-
schepen wenst te laten doorvaren. 
 
Het omgevingsplan is een taakstelling van de stad. 
 
Het fietsverkeer krijgt hier principieel voorrang maar AWV, 
de wegbeheerder, bekijkt dit nog in concreto. 
De brug vormt de verbinding tussen twee te verweven 
staddelen. Het doorgaand verkeer dat naar een hoger 
wegennet moet, moet hier wegblijven. 
 
De heer Marc Lootens, provincieraadsvoorzitter, wijst op het 
belang van de wijzigingen die nu worden gerealiseerd. Het 
economisch transport dient hier maximaal te worden 
gebannen. 

9. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Afbakening 
kleinstedelijk gebied Waregem op het grondgebied van 
Oost-Vlaanderen' te Zulte: definitieve vaststelling. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck verwijst naar de 
medegedeelde stukken. 
 
De heer Henk Heyerick vraagt of er geen tegenstrijdigheid is 
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tussen verschillende tekstpassages over kleinhandel. Is die 
nu al dan niet "uitbreidbaar"? 
 
Marc Cromheecke: er blijkt inderdaad wat tegenstrijdigheid. 
Het gaat bovendien om een West-Vlaams PRUP. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck stelt voor dit aspect nog even 
na te zien en er maandag in de Verenigde Commissies op 
terug te komen. 

10. Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 'Afbakening 
kleinstedelijk gebied Lokeren': definitieve vaststelling van het 
PRUP met bijhorend onteigeningsplan en opheffing van 
genoemde verkavelingen. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat er nog een 
nieuwe evolutie is in het dossier. Er zou geen vermelding 
meer zijn van een "rondpunt" maar enkel van een 
"aansluiting". 
 
De heer Hilaire Liebaut stelt vast dat in het deel – RUP E17-
4 een totale oppervlakte van 69 ha wordt vermeld maar dat 
er daarbinnen geen precies aantal ha wordt vermeld dat voor 
logistiek bestemd is. Kan dat verduidelijkt worden. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck stelt voor ook dit nader te 
bekijken op de vergadering van maandag e.k. 

11. Varia 
 
De heer Jan Fiers stelt vast dat er behoorlijk wat punten 
ruimtelijke ordening besproken worden en dat er bij 
hoogdringendheid blijkbaar nog zullen bijkomen. Hij wil daar 
wat toelichting bij. 
 
De heer Marc Cromheecke deelt mee dat er nog twee 
gewestelijke dossiers moeten behandeld worden in de zitting 
van juni. Het gaat om de afbakening van de Antwerpse 
Haven en de Kleiputten in Oudenaarde. Verder is er de 
Afbakening van het kleinstedelijk gebied Ninove. 
 
De heer Jan Fiers vraagt of al deze dossiers geen uitstel 
dulden. 
 
De heer Marc Cromheecke bevestigt dat. 
 
De heer Jan Fiers vraagt wanneer de documenten ter 
beschikking zullen zijn. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat de dossiers 
behandeld worden door de deputatie op 14 juni en aan de 



 p. 6/6 
 

./... 

Verenigde Commissies worden voorgelegd op maandag 
18 juni. 
 
De heer Jan Fiers vraagt of dan ook nog teruggekomen kan 
worden op dossiers die vandaag behandeld worden. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck ziet daar geen bezwaar tegen. 
 
Er zijn geen andere variapunten. 
 
De vergadering wordt gesloten. 

Gent, 18 juni 2012 

De secretaris De wnd.voorzitter 

Hedwig De Pauw Freddy Van Eeckhout 


